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Schriftelijke vragen vervullen wettelijke taak IPPC veehouderijen 
 
In De Limburger van 26 februari 2021 kunnen we lezen dat de provincie te kort is geschoten met 
de controle van milieutechnieken. Volgens een publicatie van de Europese Commissie van 
februari 2017 hadden veehouderijen met meer dan 40.000 stuks pluimvee, meer dan 2000 
mestvarkens van 50 kg en/of meer dan 750 fokzeugen, de zogenaamde IPPC veehouderijen, 
uiterlijk op 21 februari van dit jaar gecontroleerd moeten zijn op de B(est) B(eschikbare) 
Technieken.  
 
Volgens het artikel zal de RUD, namens de provincie verantwoordelijk voor de controle, pas in de 
herfst van dit jaar alle bedrijven, die onder verantwoordelijkheid van de provincie vallen 
gecontroleerd hebben. 
 
Verder is in het artikel te lezen dat de Universiteit van Wageningen grote twijfels heeft over de 
effectiviteit van met name de combi-luchtwassers, terwijl het installeren van deze technieken 
grote financiële investeringen van de boeren vraagt. 
 
Dit roept bij ons de volgende vragen op: 
 
1. Voor hoeveel IPPC-bedrijven is de provincie het bevoegd gezag? 
 
2. Wat is de reden dat de controles pas in de herfst van dit jaar afgerond zullen zijn? 

 
3. Wat vindt het College van de uitlating van de Wageningse Universiteit over de effectiviteit van 

de (combi-)luchtwassers? 
Kan  het College deze conclusie onderschrijven? Zo ja, geeft dit aanleiding om het 
provinciale landbouwbeleid bij te stellen? Zo ja, op welke manier? Zo neen, waarom niet? 
 

4. De SP heeft al eerder vragen gesteld over de effectiviteit van de nieuwe technieken. Is het 
College het met de SP eens dat – als deze technieken niet doen wat ze beloven – de boeren 
hiervoor door de fabrikanten financieel gecompenseerd zouden moeten worden? Zo neen, 
waarom niet? 
 

5. De SP is van mening dat – indien de resultaten van de nieuwe technieken niet voldoen aan 
de verwachtingen – er naar andere manieren gekeken moet worden om de overlast te 
beperken. Is het College dit met de SP eens? Zo ja, wat ziet het College dan als 
alternatief(ven)? 
 



 
Beantwoording van deze vragen graag binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Yolanda Claessens, 
SP-fractie. 
 
 

 


